

العرض التقني : توفير خدمات إزالة الحماة (المياة الثقيلة) في مخيمات تل السمن و طوحينية و المراكز الجماعية في الحسكة - شمال شرق سوريا

3Desludging activities in Hassakah Collective Center		فعالية شفاطات في مراكز الحسكة الجماعية			
3.a	Including hiring desludging tanker with Two worker for each tanker (tanker capacity must not be less than 7 Cubic meters), with high working speed, large capacity, widely used for collecting/transporting feces, mud, oil and other liquids materials. from either the inspection chambers or septic tanks. the tanker specifications are as the following: 1- Equipped with power take-off, transportation shaft, fecal tank, pipe network, fecal tube for control and cleaning equipment. 2- Equipped with vacuum pump. 3- Maximum suction pressure 500 mm.HG. 4- Vacuum pressure is to be larger than 500 mm.HG. 5- Open blockage sewage using rotary steel bars, at the end of which are attached a hammer to remove blockage. 6- Contractor is responsible to provide tanker's workers/driver with needed PPE such as (gloves, masks, Gumboots...) according to the site engineer instructions. 7- Contractor is responsible to transport the dislodged quantities to the official landfills adopted and approved by LA and area Municipality. 8- removed quantities are calculated for each trip separately, under direct control of the site engineer and M&E team. 9- All works should done according to the site engineers instructions. 10- Contractor should be able to provide more than one desludging tanker to accelerate the work in case the site engineer decided to increase the tankers unit. 11- The contractor should take care of the manholes covers during desludging process and re-cover the manholes properly after completing the desludging.	ما في ذلك استئجار ناقلة إزالة الحماة مع عاملين لكل صهريج (يجب ألا تقل سعة الصهريج عن 7 أمتار مكعبة) ، مع سرعة عمل عالية ، وسعة كبيرة ، وتستخدم على نطاق واسع لجمع /نقل البراز والطين والزيوت والمواد المسائلة الأخرى. من غرف التفتيش أو خزانات الصرف الصحي. مواصفات الناقلة كالتالي: 1-مزود بمأخذ الطاقة ، عمود النقل ، خزان البراز ، شبكة الأنابيب ، أنبوب البراز للتحكم ، ومعدات التنظيف. 2- مزود بمضخة فراغية 3- أقصى ضغط شفط 600 مم. HG. 4- يجب أن يكون ضغط الفراغ أكبر من 500 مم. HG. 5-فتح مجاري انسداد باستخدام قضبان فولاذية دوارة يتم ربط نهايتها بمطرقة لإزالة الانسداد. 6- يتحمل المقاول مسؤولية تزويد عمال /سائقي الناقلات بمعدات الحماية الشخصية مثل (القفازات والكمادات والكمبوت (...) 7-اللائمة وفقا لتعليمات مهندس الموقع. 8- يتحمل المقاول مسؤولية نقل الكميات التي يتم التخلص منها إلى مكبات النفايات الرسمية المعتمدة والمعتمدة من قبل الإدارة المحلية وبلدية المنطقة 9-تصحب الكميات المزالة لكل رحلة على حدة ، تحت السيطرة المباشرة لمهندس الموقع وفريق الرصد والتقييم. 10- أن تتم جميع الأعمال حسب تعليمات مهندس الموقع. 11-أن يكون المقاول قادرا على توفير أكثر من صهريج لإزالة الحماة لتسريع العمل في حال قرر مهندس الموقع زيادة وحدة الصهاريج. 11- يجب على المقاول أن يعتني بأعطية غرف التفتيش أثناء عملية إزالة الحماة وأن يعيد تغطية الفتحات بشكل صحيح بعد الانتهاء من إزالة الحماة.	MP	475	YES NO
3.b	In case of malfunction, what is the lead time to provide an alternative desludging tanker in order not to disrupt the activity?	في حالة حدوث عطل ما هي المدة اللازمة لتوفير ناقلة تفريغ بديلة حتى لا يعطل النشاط؟		Hours	
3.c	The landfill location that will be used for desludging waste موقع المكب الذي سيستخدم للمياه الثقيلة				
3.d	The Truck/Tanker MUST have indicator to refer how much the tanker contain of desludging material, (flow meter or floater ball). Are you willing to provide this mandatory feature before starting the service?				YES NO
3.e	How many Desludging Trucks are you able to provide for the service? كم عدد شاحنات إزالة الحماة التي يمكنك تقديمها للخدمة؟			Unit	

NOTE:

1- Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the BOQ.

2- Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.

3- The Truck/Tanker should have indicator to refer how much the tanker contain of desludging material, (flow meter or floater ball)

4- The tanker must have all safety technical equipment (Indicator lights - side - warning - back-up light with a warning sound - horn....)

5- The contractor is responsible to replace/providing another desludging tanker in case the desludging tanker is damaged during working days

6- The contractor must provide copies of driving licenses of the desludging tanker drivers.

7- The contractor must provide copies of IDs of the workers.

8- The contractor must provide photoes and copies of documents of the desludging tanker that will be inspected by Blumont team before contract signature.

- ملاحظة:**
- 1- منضمثنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
- 2- المنظمة ليست ملزمة بأن تتعاقد مع شركة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة
- 3- يجب أن تحتوي الشاحنة / الناقلة على مؤشر يشير إلى مقدار احتواء الصهريج على مادة إزالة الحماة (عداد التدفق أو الكرة العائمة)
- 4- أن يكون الصهريج مزودا بكافة تجهيزات السلامة الفنية (أنوار موشرات - جانبية - تحذير - ضوء احتياطي بصوت تنبيه - بوق)
- 5- يتحمل المقول مسؤولية استبدال / توفير ناقلة تفريغ أخرى في حالة تلف صهريج إزالة الحماة خلال أيام العمل.
- 6- يجب على المقول تقديم نسخ من رخص القيادة لسائقي صهاريج تفريغ الحماة.
- 7- يجب على المقول تقديم صور من هويات العمال.
- 8- يجب على المقول تقديم صور ونسخ من وثائق نقلة إزالة الحماة التي سيتم فحصها من قبل فريق بلومونت قبل توقيع العقد.

Name of Signatory: _____

Title of Signatory: _____

Name of Bidder: _____

Signature & stamp: _____

Date of Signing: _____